

國立中正大學心理學系教師徵聘公告

國立中正大學心理學系誠徵助理教授(含)以上專任教師二名，心理學領域不限，歡迎心理學跨領域專長。

意者請備：

1. 詳細個人履歷
2. 研究所成績單及畢業證書(國外證書請附駐外單位驗證，預計及時畢業但尚未取得畢業證書者，請檢附臨時學位證明)
3. 近三年代表著作三篇
4. 推薦函三封(直接密封寄本系)
5. 請敘明研究興趣
6. 可任教科目(本系未來以開發跨領域新興議題的研究與教學為主)

備註：

1. 新進教師每學年須至少開授一門全英語課程。
2. 具備國科會研究計畫、USR、高等教育深耕計畫、產學合作計畫等相關計畫執行經驗者尤佳，並請檢附相關證明文件。
3. 最近三年曾發表 SCI、SSCI、TSSCI、EI、A&HCI、民國 105 年新制 THCI (原 THCI Core) 等級的期刊論文，且為第一作者或通訊作者尤佳，請敘明發表期刊論文的資料庫排序，並檢附相關證明文件。
4. 具國際合作計畫或國際期刊編輯工作經驗者尤佳。
5. 本系課程相關資訊，可查詢本系網站：<https://psy.ccu.edu.tw/>
6. 資料請寄：621 嘉義縣民雄鄉大學路一段 168 號「國立中正大學心理學系」收，並請註明應徵專任教師。
7. 收件日期：114年3月6日起至114年5月31日止；合者即通知面談，不合者恕不退件；
聯絡電話：(05) 2720411 ext. 22201、22202；
電子郵件：psycho@ccu.edu.tw

Faculty Recruitment Announcement – Department of Psychology, National Chung Cheng University

The Department of Psychology at National Chung Cheng University invites applications for **two full-time faculty positions** at the rank of **Assistant Professor or higher**. There are no restrictions on the specific field of psychology, and candidates with **interdisciplinary expertise** are especially encouraged to apply.

Application Materials

Interested applicants should submit the following documents:

1. **Curriculum Vitae (CV)** – A detailed CV outlining academic and professional achievements.
2. **Graduate Transcripts and Diploma(s)** – Certification by a relevant overseas representative office is required for degrees obtained outside Taiwan. Candidates expecting to complete their degree before the appointment date but who have not received their diploma should provide official proof of completion.
3. **Representative Publications** – Three representative journal articles or book chapters published within the past three years.
4. **Letters of Recommendation** – Three letters will be sent to the department in sealed envelopes.
5. **Statement of Research Interests** – A document outlining the applicant's research focus and future research plans.
6. **List of Courses Capable of Teaching** – The department is particularly interested in courses addressing emerging interdisciplinary topics in psychology.

Additional Notes

- Newly appointed faculty members must teach at least one course in **English** per academic year.
- Applicants with experience in **research projects funded by the National Science and Technology Council (NSTC), University Social Responsibility (USR) projects, Higher Education Sprout projects, or industry-academia collaboration projects** are highly preferred. Supporting documents should be provided.
- Preference will be given to candidates who have published in **high-impact peer-reviewed journals**, including **SCI, SSCI, TSSCI, EI, A&HCI, or post-2016 THCI (formerly THCI Core)**, within the past three years, with the applicant as the **first author or corresponding author**. Applicants should specify the **journal impact ranking** and provide supporting documentation.
- Candidates with experience in **international research collaborations** or **editorial roles in international academic journals** are strongly encouraged to apply.

For details regarding the department's course offerings, please visit our website: <https://psy.ccu.edu.tw/>.

Application Submission

All application materials should be sent to:

Department of Psychology, National Chung Cheng University

No.168, Sec. 1, University Rd., Minhsiung, Chiayi 621301, Taiwan (R.O.C.)
(Please indicate "Application for Full-time Faculty Position" on the envelope.)

Application Period

From 03/06/2025 to 05/31/2025. Suitable candidates will be invited for an interview. Incomplete applications or those not meeting the criteria will not be returned.

Contact Information

Phone: +886-5-2720411 ext. 22201, 22202

Email: psycho@ccu.edu.tw